

No. 3155

PORTUGAL

**Declaration of acceptance of the obligations contained in
the Charter of the United Nations. Lisbon, 4 February
1956**

Official text : English.

Registered ex officio on 21 February 1956.

PORTUGAL

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la
Charte de l'Organisation des Nations Unies. Lisbonne,
4 février 1956**

Texte officiel anglais.

Enregistrée d'office le 21 février 1956.

No. 3155. PORTUGAL : DECLARATION¹ OF ACCEPTANCE
OF THE OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER
OF THE UNITED NATIONS. LISBON, 4 FEBRUARY 1956

MINISTERIO DOS NEGOCIOS ESTRANGEIROS
(MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS)
GABINETE DO MINISTRO
(OFFICE OF THE MINISTER)

Lisbon, 4th February 1956

On behalf of the State of Portugal I, Paulo Arsénio Viríssimo Cunha, Minister for Foreign Affairs, declare that the State of Portugal hereby assumes and undertakes faithfully to discharge as from the date of its admission all the obligations which the Charter of the United Nations imposes upon Member-States.

(Signed) Paulo CUNHA

¹ Presented to the Secretary-General of the United Nations on 21 February 1956. By resolution 995 (X), adopted by the General Assembly at its 555th plenary meeting, on 14 December 1955, Portugal was admitted to membership in the United Nations. See United Nations, *Official Records of the General Assembly, Tenth Session, Supplement No. 19 (A/3116)*, p. 50.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

N^o. 3155. PORTUGAL : DÉCLARATION ¹ D'ACCEPTATION DES OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES. LISBONNE, 4 FÉVRIER 1956

MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES

CABINET DU MINISTRE

Lisbonne, le 4 février 1956

Au nom de l'État portugais, je soussigné, Paulo Arsénio Viríssimo Cunha Ministre des affaires étrangères, déclare que l'État portugais assume par les présentes toutes les obligations que la Charte des Nations Unies impose aux États Membres et s'engage à s'en acquitter fidèlement à partir de la date de son admission à l'Organisation.

(Signé) Paulo CUNHA

¹ Présentée au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 21 février 1956. Par la résolution 995 (X) adoptée par l'Assemblée générale lors de sa 555^{ème} séance plénière, le 14 décembre 1955, le Portugal a été admis comme Membre de l'Organisation des Nations Unies. Voir Nations Unies, *Documents officiels de l'Assemblée générale, dixième session, Supplément n^o 19 (A/3116)*, p. 56.